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Abstract (en)
A high-pressure pump (3) conveys the carrier fluid (1) into a main pipe (6) with choke (8) , and into a parallel subsidiary pipe (7) which leads through
a presurized container (10) back into the main pipe the end of which has an ejector-nozzle (11). A filler-container (18) for abrasive material (9) is
above the pressurized container and is joined by a down-pipe (19) to the pressurized container. The down-pipe and discharge pipe (24) can be
blocked (21,20;25).

Abstract (de)
Das Verfahren dient zum Befüllen eines Druckbehälters (10) einer Vorrichtung zur Erzeugung eines Strahls einer Suspension aus einer
Trägerflüssigkeit (1) und einem Abrasivmittel (9) mit Abrasivmittel. Das Abrasivmittel (9) wird aus einem oberhalb des Druckbehälters (10)
angeordneten Füllbehälter (18) über eine nahe der Oberseite in den Druckbehälter (10) mündende Leitung (19) durch Schwerkraft vom Füllbehälter
(18) in den Druckbehälter (10) gefüllt, wobei die in Drackbehälter (10) durch das Abrasivmittel (9) verdrängte Trägerflüssigkeit (1) aus dem
Druckbehälter (10) abgeführt wird.
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